
Referat af TU – møde d. 4. okt. 2021 
Kongens enge 42 

Deltagere: Jakob Lindelev, Susanne Ryberg, Mikkel Hjort (skype) og Niels-Erik Villadsen (referent) 

Dagsorden 

1. Repræsentantskabsmøde  

a. Beretning  

b. Hvem genopstiller, og hvem vil vi have med.  

c. Budget 2022,  

d. Er der noget vi ønsker at diskuterer med repræsentantskabet.  

e. Forslag fra klubberne. 

2. DM  

a. Evaluering af 2021 

b. TV og spilleform 2022 

c. Datoer 2022 

 

3. SLT 

a. Evaluering af 2021 

b. Klage fra Hedebo. 

c. Spilleform 2022 

d. Datoer 2022. 

4. DVC 

a. Evaluering af 2021 

b. Spilleform 2022 

c. Datoer 2022 

5. Andre turneringer 

6. Streaming udvalg  

7. Mødedatoer frem til Repræsentantskabsmødet  

8. Eventuelt  

 

Pkt.1: Repræsentantskabsmøde. 
a. Jakob sender beretningen. TU medlemmer læser det igennem, og sender eventuelle kommentarer. 
b. Susanne Ryberg samt Niels-Erik Villadsen på valg. Begge genopstiller. TU bør kun bestå af 4 

medlemmer. 
c. Budget gennemgået og godkendt med få ændringer. 
d. Ingen bemærkninger. 
e. Indsendte forslag blev gennemgået, og TU kan ikke godkende forslagene som de foreligger. Der er 

dog aspekter i nogle af dem, der kan arbejdes videre med 
 
Pkt 2: DM evaluering 2021 og fremtiden 

a. Forventningsafstemning og opfølgning herpå skal forbedres, Nogle havde klaget over banerne, men 
TU ønsker at kalde dem udfordrende. Der er hørt en del positive kommentarer om arrangementet 
og TU´s arbejde. Der var lidt udfordringer med juniorer, men dette blev løst. Der skal strammes op 
omkring tilmelding, og fristen for tilmelding skal overholdes. 

b. TU drøftede forskellige muligheder, for afvikling af DM ifh. Tv dækning.  
c. DM 2022 bliver 7. – 10. juli. Der sendes indbydelse til alle klubber om afholdelse af DM 2022.  



d. Der har tidligere været drøftet DM – ugen (DIF Arrangement), afvikles i Aalborg, dette kunne 
desværre ikke lade sig gøre pga. mangel på baner. 

 
Pkt. 3: SLT  

a. Der har været nogle problemer med kampskemaer, men disse blev løst. Ny platform til SLT blev 
drøftet og foreslået. Trods udfordringer med covid-19, blev SLT en succes. 

b. Jakob redegjorde for klage indsendt af Hedebo vedr. afgørelse i 4. runde. Niels-Erik fremlagde 
Hedebo´s holdninger til den omtalte afgørelse. TU sender svar til Hedebo. 

c. Spilleform diskuteret. 
d. TU melder snarest datoer ud for 2022  

 
Pkt. 4: DVC 

a. TU vil i fremtiden se mere på geografien før planlægning. Finalen spilles 17. okt. 2021 Starmasters. 
b. TU vil se på bedre planlægning af mellemrunden. 
c. TU afventer tilmelding før datoer findes, og disse skal udsendes tidligere. 

 
Pkt. 5: Andre turneringer 

a. DM skud blev drøftet, og der skal være en forbedret planlægning. Forskellige afviklings løsninger 
blev drøftet. 

b. Der er på nuværende tidspunkt ikke andre turneringer til debat. 
 
Pkt. 6: Streaming 

a. Der har været forespørgsel på, hvorfor TU ikke streamer ved stævner. Emnet blev drøftet, og TU 
mener der burde findes personer udenfor TU, som kan gøre dette arbejde. 

 
Pkt. 7: Mødedatoer 

a. TU vil holde skype møde før DPF´s repræsentantskabsmøde 
 
Pkt. 8: Eventuelt 
 
 DM 2022. Klubber der ønsker værtskab, skal indsende ansøgning inden 1. dec. 2021.  
 Som tidligere nævnt, sender TU indbydelse ud snarest. 
 
 Susanne oplyser, at ”svenskekampen” SSBF spilles d. 16.10.2021 i Starmasters. 
 DVC finalen, spilles d. 17.10.2021 i Starmasters 
 


